

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN VEGETABLE OIL INDUSTRIES Date: 26-07-2021 01:52:00 PM Subject: Draft financial data for the second quarter is as</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الزيوت النباتية الأردنية التاريخ: 26-07-2021 01:52:00 PM الموضوع: معلومات جوهرية مسودة القوائم الماليه الربع الثاني</p>
<p><b>We inform you that the</b> company's board of directors, in its meeting held No. 5/2021 on 7/26/2021, approved the final draft of the financial statements as on 30/6/2021, which shows the final profits after provisions and before the income tax provision in the amount of (706611) JD , compared to the year 2020 for the same period, where the final profits after provisions and before the income tax provision amounted to 592,581 Jordanian dinars</p>	<p>نعلمكم بأن مجلس ادارة الشركة قد قام في اجتماعه المنعقد رقم 5/2021 بتاريخ 2021/7/26 بالموافقة على المسودة النهائية للقوائم المالية كما هي في 2021/6/30 والتي تظهر الارباح النهائية بعد المخصصات وقبل مخصص ضريبة الدخل بمبلغ ( 706611 ) دينار اردني، مقارنة مع العام 2020 لنفس الفتره حيث كانت الارباح النهائية بعد المخصصات وقبل مخصص ضريبة الدخل بمبلغ 592581 دينار اردني .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: basem kokash</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: basem kokash</p>